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1  Κάτοχοι μεταπτυχιακού το 72% των διοικητών
νοσοκομείων

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-11-2019

Επιφάνεια: 588.38 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΥΠ. ΥΓΕΙΑΣ: ΘΑ ΑΠΟΜΑΚΡΥΝΘΟΥΝ ΚΙ ΑΛΛΟΙ ΑΝ ΥΠΑΡΞΟΥΝ ΝΕΕΣ ΑΣΤΟΧΙΕΣ Ή ΔΕΝ ΠΕΤΥΧΟΥΝ ΤΟΥΣ ΣΤΟΧΟΥΣ

Α
παντήσεις στην κριτική που 
δέχθηκε για τις επιλογές στις 
διοικήσεις των νοσοκομείων 
έδωσε χθες η κυβέρνηση, καθώς οι 

αντιδράσεις ήταν πολλές ακόμη και 
μέσα από τη Νέα Δημοκρατία. Δεν 
αποκλείεται τις επόμενες ημέρες να 
απομακρυνθούν και άλλοι νέοι δι
οικητές -ο υπουργός Επικράτειας Γ. 
Γεραπετρίτης έχει δηλώσει άλλωστε 
ότι εάν διαπιστωθούν άλλες αστοχίες 
θα υπάρξουν αντικαταστάσεις- κάτι 
που σίγουρα θα συμβεί μετά από ένα 
τρίμηνο εάν δεν έχουν καταφέρει να 
εκπληρώσουν τους αυστηρούς πο
σοτικούς και ποιοτικούς στόχους του 
συμβολαίου αποδοτικότητας που θα 
κληθούν να υπογράψουν.

Μήνυμα
«Οι πολίτες αναμένουν βελτίωση 
των υπηρεσιών υγείας. Και αυτός 
είναι ο στόχος μας», τόνισε χθες ο 
κυβερνητικός εκπρόσωπος, Στέλιος 
Πέτσας. Σύμφωνα με πληροφορίες 
του υπουργείου Υγείας, τα στελέχη 
που επιλέχθηκαν για το «τιμόνι» των 
δημόσιων νοσηλευτικών ιδρυμάτων 
έχουν εμπειρία διοίκησης με πολλά εξ 
αυτών να έχουν τοποθετηθεί και στο 
παρελθόν διοικητές νοσοκομείων ή 
υγειονομικών μονάδων.

Συγκεκριμένα, το 72% είναι κάτοχοι 
μεταπτυχιακού τίτλου σπουδών ή/και 
διδακτορικού και το 60% των επιλε- 
γέντων είναι κάτοχοι μεταπτυχιακού 
τίτλου ειδίκευσης στη διοίκηση, τα οι
κονομικά ή την πληροφορική, πεδία στα 
οποία δίδεται έμφαση και από την προ
κήρυξη των θέσεων. Το ποσοστό αυτό 
είναι ακόμη υψηλότερο στην Αττική
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(70%) και ξεπερνά το 80% στη Μακε
δονία. Επιπλέον, όσον αφορά στην 1 η 
Υγειονομική Περιφέρεια Αττικής, όπου 
και συγκεντρώνονται τα μεγαλύτερα 
νοσοκομεία, ποσοστό μεγαλύτερο του 
85% των διοικητών και των αναπλη
ρωτών διοικητών έχει εμπειρία στη 
διοίκηση νοσοκομείων ή γενικότερα 
υγειονομικών οργανισμών.

Το συμβόλαιο αποδοτικότητας που 
θα υπογράψουν με το υπουργείο Υγεί
ας οι νέοι διοικητές περιλαμβάνει οι- 
κονομικούς/διαχειριστικούς στόχους, 
ποιοτικούς στόχους και στόχους ηλε
κτρονικής διακυβέρνησης. Η μείωση

της αξίας των ληξιπρόθεσμων, του 
κόστους προμηθειών, ενέργειας, κό
στους συντήρησης, η παρακολούθηση 
και μείωση δεικτών κόστους (φάρμα
κο, υγειονομικό υλικό) και η σωστή 
λειτουργία των λογιστηρίων είναι οι 
οικονομικοί στόχοι.

Στους ποιοτικούς περιλαμβάνονται 
ζητήματα όπως η μείωση των ενδονο- 
σοκομειακών λοιμώξεων, της χρήσης 
αντιβιοτικών, της αναμονής στα ΤΕΠ 
κ.ά., ενώ αναφορικά με την ηλεκτρο
νική διακυβέρνηση στους στόχους πε
ριλαμβάνεται η αύξηση του βαθμού 
αξιοποίησης ηλεκτρονικού ιατρικού 
φακέλου ασθενούς και η ενίσχυση 
υποδομών δικτύων και εξοπλισμού 
πληροφορικής στα νοσοκομεία. Ο

σάλος που προκλήθηκε για τις επι
λογές στις διοικήσεις των νοσοκομεί
ων ξεκίνησε από τον σχεδόν 80χρονο 
διοικητή του νοσοκομείου Καρδίτσας, 
Κωνσταντίνο Πατέρα, ο οποίος παραι
τήθηκε την Τρίτη. Ο ίδιος μιλώντας 
στην τηλεόραση του ΣΚΑΪ ανέφερε 
ότι δεν έκανε καμία συναλλαγή με τον 
πρωθυπουργό αλλά πως όταν ακόμη 
ήταν αρχηγός της αντιπολίτευσης ο 
κ. Μητσοτάκης, τον παρακάλεσε να 
τον τοποθετήσει σε μια θέση σαν 
αυτή του διοικητή νοσοκομείου όταν 
θα γίνει εξουσία. «Εγώ θα γύριζα στη 
Ν.Δ., γιατί είχα προσχωρήσει στους 
ΑΝ.ΕΛ. Είχα πάρει χιλιάδες σταυρούς 
και είχα μια δύναμη και είχα έναν 
στρατό δικό μου στα Τρίκαλα», είπε 
μεταξύ άλλων.

Αξιολόγηση
Αντιδράσεις, πάντως, έχουν πυροδο- 
τηθεί και σε σχέση με τον νέο διοικητή 
του νοσοκομείου Κω για τις συχνά ρα
τσιστικές δηλώσεις του και αναρτήσεις 
στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης. Νέα 
αξιολόγηση στους διοικητές ζήτησε 
από την πολιτική ηγεσία του υπουρ
γείου Υγείας η ΠΟΕΔΗΝ (Πανελλήνια 
Ομοσπονδία Εργαζομένων Δημόσιων 
Νοσοκομείων). «Μάλιστα προτείναμε 
να ξεφύγουμε από το αποτυχημένο 
μοντέλο επιλογής των διοικητών που 
εφαρμόστηκε τα προηγούμενα χρόνια 
να διορίζονται αποτυχημένα πολιτικά 
και κομματικά στελέχη των κυβερνη
τικών κομμάτων και να γίνεται η επι
λογή από το Μητρώο Στελεχών, το 
οποίο φυσικά θα πρέπει να ανανεω
θεί», αναφέρει στην ανακοίνωσή της 
η Ομοσπονδία. ■

«Οι noriiics 
αναμένουν 
βελτίωση των 
υπηρεσιών υγεία$. 
Και αυτ05 είναι 
ο στόχο5 pas», 
τόνισε χθε$ 
ο κυβερνητικό$ 
εκπρόσωπο5, 
ΣτέλιοΒ Πέτσα5

Κάτοχοι μεταπτυχιακού το 72% 
των διοικητών νοσοκομείων
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1  Υπουργείο Υγείας: Κάθε τρίμηνο θα αξιολογούνται
οι διοικητές θα αποδοτικότητας

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-11-2019

Επιφάνεια: 332.24 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Υπουργείο Υγείας: Κάθε τρίμηνο 
θα αξιολογούνται οι διοικητές
Απάντηση με αφορμή τις επικρίσεις

Σ
υμβόλαιο αποδοτικότητας 
θα κληθούν να υπογράψουν 
οι νέοι διοικητές και αναπλη
ρωτές διοικητές των νοσοκομείων, 

το οποίο θα περιλαμβάνει ποιοτικούς 
και ποσοτικούς στόχους.

Κάθε τρεις μήνες, όπως έχει δηλώσει 
ο υπουργός Υγείας Βασίλης Κικίλιας, 
θα αξιολογούνται και αν ο έλεγχος δεί
ξει ότι κάποιος διοικητής δεν υπηρετεί 
το δημόσιο συμφέρον, θα αντικαθίστα
ται.

Οπως ανακοίνωσε το υπουργείο, οι 
βασικοί ποσοτικοί και ποιοτικοί στόχοι 
του συμβολαίου αποδοτικότητας, είναι 
οι εξής:

Α. Οικονομικοδιαχειριστικοί στόχοι: 
Μείωση αξίας ληξιπρόθεσμων, μεί
ωση κόστους προμηθειών, ενέργειας, 
κόστους συντήρησης. Παρακολούθη
ση και μείωση δεικτών κόστους (φάρ
μακο, υγειονομικό υλικό, υλικά εργα- 
στηρίων-αντιδραστήρια, ορθοπεδικό 
υλικό). Σωστή λειτουργία των λογιστη
ρίων.

Β. Ποιοτικοί στόχοι: Μείωση ενδονο- 
σοκομειακών λοιμώξεων. Μείωση 
χρήσης αντιβιοτικών. Μείωση των χρό
νων αναμονής στα Εξωτερικά Ιατρεία 
και Τμήματα Επειγόντων Περιστατι
κών. Μέτρηση και βελτίωση του βαθ
μού ικανοποίησης ασθενών και εργα
ζομένων.

Γ Ηλεκτρονική διακυβέρνηση: Αύξη

ση του βαθμού αξιοποίησης ηλεκτρονι
κού ιατρικού φακέλου αοθενή - Δια
σφάλιση προσωπικών δεδομένων 
ασθενών. Ενίσχυση υποδομών δι
κτύων και εξοπλισμού πληροφορικής 
στα νοσοκομεία.

Η διοικητική εμπειρία
Σύμφωνα με πηγές του υπουργείου 

Υγείας, σχεδόν όλοι οι επιλεγέντες δι
οικητές των νοσοκομείων έχουν διοι
κητική εμπειρία.

0 προαπαιτούμενος τίτλος σπουδών 
για τις θέσεις διοικητών και αναπληρω
τών διοικητών είναι πτυχίο, αλλά από 
τους επιλεγέντες, επιπλέον του πτυχί
ου, το 72% είναι κάτοχοι μεταπτυχια
κού τίτλου σπουδών ή/και διδακτορι
κού.

Το 60% των επιλεγέντων είναι κάτο
χοι μεταπτυχιακού τίτλου ειδίκευσης 
στη διοίκηση, τα οικονομικά ή την πλη
ροφορική (πεδία στα οποία δίδεται έμ
φαση και από την προκήρυξη των θέ
σεων). Το παραπάνω ποσοστό ξεπερ
νά το 70% οτην 1η ΥΠΕ (Αττική) και το 
80% στην 3η ΥΠΕ (Μακεδονία). Ενδει
κτικά, στην 1η ΥΠΕ όπου συγκεντρώ
νονται τα μεγαλύτερα νοσοκομεία 
(Ευαγγελισμός, Σωτηρία, Σισμανό- 
γλειο, Ιπποκράτειο, Γεννηματά, Άγιος 
Σάββας κ.ά.) περισοότερο από το 85% 
των επιλεχθέντων διοικητών και ανα
πληρωτών διοικητών, έχει εμπειρία στη 
διοίκηση νοσοκομείων ή γενικότερα

υγειονομικών οργανισμών.

Διαμαρτύρεται η ΠΟΕΔΗΝ
Ενστάσεις για τις ικανότητες διοίκη

σης των προσώπων που επιλέχθηκαν 
από το υπουργείο Υγείας να τεθούν επι
κεφαλής στα νοσοκομεία διατυπώνει 
(και) η Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζο
μένων Δημόσιων Νοσοκομείων (ΠΟΕ
ΔΗΝ) και ζητεί από την ηγεσία του 
υπουργείου να επαναξιολογηθούν οι 
110 διοικητές και αναπληρωτές διοικη
τές που ανακοινώθηκαν.

«Προτείναμε να ξεφύγουμε από το 
αποτυχημένο μοντέλο επιλογής των Δι
οικητών που εφαρμόστηκε τα προηγού
μενα χρόνια, δηλαδή να διορίζονται 
αποτυχημένα πολιτικά και κομματικά 
στελέχη των κυβερνητικών κομμάτων 
και να γίνεται η επιλογή από το Μητρώο 
Στελεχών, το οποίο φυοικά θα πρέπει να 
ανανεωθεί», τονίζει η Ομοσπονδία.

«Η κυβέρνηση επέλεξε τελικά Διοικη
τές Νοσοκομείων με την πεπατημένη 
όλων των προηγούμενων χρόνων. Η 
επιτροπή που ελέγχεται από το Υπουρ
γείο Υγείας επέλεξε άτομα που δεν μπο
ρούν να ανταποκριθούν στις μεγάλες 
απαιτήσεις του Εθνικού Συστήματος 
Υγείας.

Έτσι από τους Διοικητές εκμαυλιστές 
Σύριζα, με τα πλαστά πτυχία, καταλήξα
με σήμερα σε στελέχη του κυβερνών- 
τος κόμματος που δεν έχουν καμία σχέ
ση με την Υγεία».
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1  ΣΤΙΓΜΑ
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-11-2019

Επιφάνεια: 1010.73 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Η εξαφανισμένη κατάθεση
ΙΕ ΡΟΛΟ ... Ηρακλή Πουαρό φαίνεται πως θα υποχρεωθούν να κατα
φύγουν τα μέλη της προανακριτιχής επιτροπής τα οποία διερευνούν τη 
σκευωρία που έστησε ο ΣΥΡΙΖΑ σε βάρος δέκα πολιτικών προσώπων 
τής τότε αντιπολίτευσής του, με αφορμή το σκάνδαλο της Novartis. Επί 
του παρόντος αναζητούν μια κατάθεση της γραμματέως του Φρουζή, 
και έως προσφάτως φέρουσας την κουκούλα της προστατευόμενης, 
υποτίθεται, μάρτυρος, η οποία έγινε στις εισαγγελικές Αρχές, τον 
Ιανουάριο του 2018, λίγο πριν φορέσει την κουκούλα και υποδυθεί 
την προστατευόμενη μάρτυρα. Τι τους είπε τότε; Τι ήταν αυτό το πολύ 
σοβαρό το οποίο επέβαλλε να... εξαφανιστεί η συγκεκριμένη κατάθεση; 
Ουδείς γνωρίζει (εκ των μελών της Επιτροπής). Εμειναν όλοι άφωνοι 
με την παραδοχή της, διότι στην αρχική της κατάθεση που είχε δώσει 
τον Οκτώβριο του 2017 δεν έλεγε τίποτε που να ενοχοποιεί κάποιον 
εκ των δέκα. Αυτούς δηλαδή που ενοχοποίησε τον Φεβρουάριο του 
2018, και έκτοτε ασχολούμαστε μαζί της, και με τον Παπαγγελόπουλο. 
Πού είναι λοιπόν αυτή η κατάθεση; Ποιο κακό μάτι την είδε και τη... 
μάτιασε; Τι έλεγε η κυρία Μαραγγέλη σε αυτή την κατάθεση που δεν 
άρεσε; Και σε ποιον συγκεκριμένα δεν άρεσε αυτή η κατάθεση ώστε 
να δώσει εντολή να την πάρει ο αέρας, το σύννεφο, ο... Γηρυόνης της 
εποχής ενδεχομένως; Να, σε κάτι τέτοια ερωτήματα έχει περιπέσει και 
αριθμός μελών της Προανακριτιχής, και ψάχνεται να βρει μιαν άκρη...

«Δασκαλεμένη στην Επιτροπή»
ΜΕΛΟΣ ΤΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ο οποίος μετείχε της επίμαχης συνεδρίασης 
κατά την οποία εξετάστηκε η γραμματέας (και όχι μόνο...) του Φρουζή 
για το σκάνδαλο της Novartis, μου εξομολογήθηκε ότι «η κοπέλα ήρθε 
καλά δασκαλεμένη στην Επιτροπή». Φυσικά ρώτησα από ποιον. Μου 
απάντησε χωρίς περιστροφές «από εκείνους που έστησαν τη σκευ
ωρία». Και μου εξήγησε ότι «ήταν προφανές από τις απαντήσεις 
της ότι δεν ήταν αυθόρμητες οι περισσότερες». «Που αφορούσαν, 
τι;» ξαναρώτησα. «Τα επίμαχα. Αν γνωρίζει ότι τα "έπιασαν” οι 
πολιτικοί - για τους οποίους δήλωσε πως όχι, σε αντίθεση με 
ό,τι έχει δηλώσει ως προστατευόμενη μάρτυρας». Επίσης μου 
ανέφερε ότι ένα άλλο ενδεικτικό στοιχείο της κατάθεσης της 
γραμματέως του Φρουζή ήταν το πώς την αντιμετώπιζαν οι 
βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ που μετέχουν στην Προανακριτική.
«Πώς δηλαδή; Τι το μεμπτόν είχε η στάση τους;». Εκεί δεν είχε 
καμία, μα καμία αναστολή να μου απαντήσει ο άνθρωπός 
μου: «Προστατευτικά»!

Κατά τον ίδιο, «δεν τελειώσαμε μαζί της, θα ξανάρθει 
σίγουρα. Θα την καλέσουμε ξανά». Εχει δρόμο το πράγμα 
δηλαδή...

Η σιήλη έχει και αυτή 
ιις αδυναμίες ins. Μία 
εξ αυτών (που είναι και 
πολλές, πανάθεμά ιες...) 
έχει ονοματεπώνυμο: 

Mnioos Παπαδημουλης. 
0 Μήτοος έχει κι αυτός 
εμμονές: θέλει σώνει 
και καλά να ταυτίσει 

το ΚΙΝΑΛ με τη Δεξιά.
Και κάπου εκεί, 

την έπαθε. Και πολύ 
μάλιστα. Ρόμπα έγινε

ΤΟΥ
Χρ. Παπαχρησεου

του νομοσχεδίου για τις διαδηλώσεις και τις καταλήψεις στους δρό
μους. Ούτε εκατό άτομα, μέλη της ΠΟΕΔΗΝ, κρατώντας τρία πανό, 
συγκεντρώθηκαν στην αρχή της Βασιλίσσης Σοφίας, απέναντι από το 
Χίλτον, και πορεύτηκαν ωραίοι και άνετοι στους κεντρικούς δρόμους 
της πρωτεύουσας, διαδίδοντας υποτίθεται το πολιτικό μήνυμα που 
ήταν «μεγάλα πρωτογενή πλεονάσματα ή αξιοπρέπεια για τους εργα
ζομένους;». Και μια μεγάλη φωτογραφία του Κυριάκου με τον Κικίλια.

Φυσικά κατέλαβαν όλο το μήκος του δρόμου, πορευόμενοι με τη 
φραπεδιά στο χέρι, υπό τους ήχους του τύμπανου ενός... μεγάλου (σε 
ηλικία) τυμπανιστή, και μη επιτρέποντας την κυκλοφορία ούτε στα 
μέσα μαζικής μεταφοράς. Δημιουργήθηκε φυσικά το απόλυτο χάος.

Το αποτέλεσμα αυτής της αντιβιοτικής δράσης ήταν να μπλοκαριστεί 
ολόκληρο το κέντρο, να αναστενάξουν χιλιάδες άνθρωποι που δεν 
μπορούσαν να προσεγγίσουν τον χώρο εργασίας τους, εκνευρισμός, 
φασαρία, χάλια.

Το συνδικαλιστικό κίνημα στην Ελλάδα γνωρίζει μέρες δόξας...

Λίγη ντροπή δεν βλάπτει

/"Ν

0 μάρτυρας «σφίγγα»
ΤΟΝ ΡΩΤΗΣΑ και για τη χθεσινή κατάθεση του Φιλίστορος (τι 
όνομα!) Δεστεμπασίδη, ο οποίος έχει αναφερθεί ως «προστατευ- 
όμενος» και αυτός μάρτυρας αλλά ο ίδιος το αρνείται, οπότε είμαστε 
υποχρεωμένοι να ξεχύσουμε όσα ξέρουμε και να δεχθούμε τη δική 
του εκδοχή, μέχρι αποδείξεως του εναντίου, που όπως φαίνεται δεν 
θα αργήσει - το ενάντιο...

Κατά την πηγή μου ο Δεστεμπασίδης «ήρθε πολύ καλά προετοι
μασμένος, καλύτερα από τη Μαραγγέλη, και οπωσδήποτε πιο 
πειθαρχημένος».

Ο άνθρωπός μου, μου ανέφερε ακόμη ότι δυσκολεύτηκαν πολύ 
να του πάρουν μια λέξη παραπάνω από αυτά που πήγε να τους πει, 
και που ήταν στο πλαίσιο της αξιοσημείωτης θεωρίας «η Επιτροπή 
σας διερευνά την υπόθεση του κ. Παπαγγελόπουλου. Αυτά που 
με ρωτάτε είναι εκτός της υπόθεσης που διερευνά η Επιτροπή».

Αρκετά μέλη της Επιτροπής εκνευρίστηκαν με τη στάση του, 
και είναι χαρακτηριστικό αυτό που μου ανέφερε στο τέλος ο δικός 
μου: «Δεν έχει καταλάβει προφανώς ότι είμαστε εισαγγελικό- 
ανακριτικό όργανο, και μπορούμε να ρωτάμε ό,τι θέλουμε. Και 
πως δικό του καθήκον είναι να απαντάει. Κι αν δεν απαντάει 
σκοπίμως, μπορεί ακόμη και να διωχθεί για παρακώλυση 
των εργασιών της Επιτροπής».

Δική μου εκτίμηση, χωρίς να υποδύομαι τον προφήτη: 
και ο Δεστεμπασίδης θα περάσει και πάλι το κατώφλι της 
Προανακριτιχής να τα ξαναπεί μετά μέλη της Επιτροπής...

Μέρες δόξας
ΝΟΜΙΖΩ ΟΤΙ ΑΥΤΟ που έγινε χθες το πρωί μετά τις 
10 στο κέντρο της Αθήνας θα επιταχύνει την κατάθεση

ΠΟΥΛΑΝΕ ΤΡΕΛΑ; Μπορεί. Δεν ξέρουν τι εποίησε η αριστερά όταν 
κυβέρνησε ως Πρώτη Φορά Αριστερά; Ισως. Εχουν αποφασίσει να 
κάνουν αντιπολίτευση με βάση το θυμικό; Ενδεχομένως. Η ουσία 
είναι ότι χθες στη Βουλή βρήκαν μπροστά τους έναν αδυσώπητο 
τύπο ονόματι Κωστή Χατζηδάκη, ο οποίος τους θύμισε εκείνες τις 
αλησμόνητες ημέρες της διακυβέρνησής τους. Ηταν όταν έθεσαν 
θέμα αντισυνταγματικότητας σχετικά με διάταξη που αφορούσε τους 
νεοπροσλαμβανόμενους στην εταιρεία και τις θυγατρικές της. Διάταξη 

που εφαρμόστηκε για πρώτη φορά το 2017 επί υπουργεύοντος του 
απίθανου Σκουρλέτη. Κρατώντας μετά βίας τα νεύρα του, ο 

Χατζηδάκης είπε απευθυνόμενος προς τον ΣΥΡΙΖΑ:
«Εχω ένα έγγραφο το οποίο γράφει απ' έξω ΔΕΗ Ανανε

ώσιμες. Είναι ο Κανονισμός Εργασίας που εγκρίθηκε από 
το ΔΣ της εταιρείας στις 24/7/2017. Πηγαίνετε στο αρ. 
24. Θα διαπιστώσετε ότι η κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ θέσπισε 
για τη ΔΕΗ Ανανεώσιμες αυτό που εμείς σήμερα θε
σπίζουμε για όλη τη ΔΕΗ. Ντροπή! Ντροπή! Ντροπή! 
(...) Αυτά που είπατε προηγουμένως για την ένσταση 
αντισυνταγματικότητας να πάτε να τα πείτε στην ίδια 

τη ΓΕΝΟΠ ΔΕΗ και θα διαπιστώσετε ότι αυτό για το 
οποίο μας καταγγέλλετε, το κάνατε πράξη εσείς»!!

Να πάνε να τα πουν στον Σκουρλέτη, έπρεπε να 
τους συστήσει, ο οποίος και γνωρίζει καλύτερα από 
τον κάθε τυχαίο βουλευτή-λάύαστή ΣΥΡΙΖΑ...

Εγινε ρόμπα

ΤΗΣΕΦΗΣ ΞΕΝΟΥ

Η ΣΤΗ ΑΗ έχει και αυτή τις αδυναμίες της. Μία εξ αυτών 
(που είναι και πολλές, πανάθεμά τες„.) έχει ονοματεπώ

νυμο: Μήτσος Παπαδημουλης. Ο Μήτσος έχει κι αυτός 
εμμονές: θέλει σώνει και καλά να ταυτίσει το ΚΙΝΑΛ με τη 

Δεξιά. Και κάπου εκεί, την έπαθε. Και πολύ μάλιστα. Ρόμπα 
έγινε. Το πρωί ανήρτησε το ακόλουθο στο Twitter: 
«Καταψηφίστηκε από 170 βουλευτές (ΝΔ - ΚΙΝΑΛ - Βελόπουλου) 

η πρόταση συνταγματικής απαγόρευσης διακρίσεων, για λόγους 
φύλου και σεξουαλικού προσανατολισμού. Πράξη οπισθοδρόμησης, 

που εκθέτει και διεθνώς τους αυτοαποκαλούμενους “φιλελεύθε
ρους” κ "σοσιαλιστές”», έγραψε στο Twitter ο Δημήτρης 

Παπαδημουλης,
Αμεση ήταν η αντίδραση του Παυλάκη του Χρη- 

στίδη, ο οποίος δεν αφήνει τίποτε να πέσει κάτω, 
και τον άρπαξε από τον γιακά τον Παπαδημούλη, 
κατηγορώντας τον για fake news.

«ΣΥΡΙΖΑ. Ο συνοδοιπόρος του Κομμένου και της 
Κουντουρά. Με οδηγό τα fake news. Ανακαλέστε όσο 

είναι νωρίς, όσα αφορούν το @kinimallagis», έγραψε. 
Τον ειδοποιούν τον Μητσάρα ότι τον έχει αρπάξει ο 

Χρηστίδης από τον γιακά, και εκείνος, τι να κάνει, προσπαθεί 
να την κάνει στριφογυριστή, ρίχνοντάς το στο τσάμικο: «Από το 
ΚΙΝΑΛ διευκρινίζουν (το άρπαγμα από τον γιακά, που λέγαμε) 
ότι οι βουλευτές του διαφοροποιήθηκαν σε αυτό το σημείο 
από τη ΝΔ κ υπερψήφισαν την πρόταση. Καλοδεχούμενη η 

διευκρίνιση. Μακάρι να "ξεκολλήσει” επιτέλους το ΚΙΝΑΛ από 
την στάση ουραγού της ΝΔ κ την ακραία αντιΣΥΡΙΖΑ ρητορική. 
Αν και δεν το βλέπω...».

Επίμονος ο Παυλάκης, τον κρατάει στη γωνία και του ρίχνει: 
«Δεν διευκρινίζουμε κάτι κύριε @papadimoulis, λέμε την 

αλήθεια, είπατε ψέματα. Θα ζητήσετε συγγνώμη;».
Τον κακομοίρη τον Μητσάρα, τι έπαθε...
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Διαδήλωσαν για δημόσια και δωρεάν Υγεία
• Συγκέντρωση και πορεία, χτες, στο πλαίσιο παναττι
κής στάσης εργασίας και απεργίας στην υπόλοιπη χώρα

• «Αλλα λόγια ν' αγαπιόμαστε» από το υπουργείο 
Υγείας, που απέρριψε ξανά τα δίκαια αιτήματα για 
προσλήψεις μόνιμου προσωπικού και επαρκή χρη
ματοδότηση

ΣΕΛ. 17
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Διαδήλωσαν για δημόσια και δωρεάν Υγεία
Κινητοποίηση χτες στην Αθήνα και αλλού, στο πλαίσιο της παναττικής 
στάσης εργασίας και της απεργίας στις υπόλοιπες περιοχές της χώρας

Το πανό στην πρόσοψη του

«T
 ανοσοκομεία 
δεν είναι ε
πιχειρήσεις.

Δώστε κρατι
κές επιχορηγήσεις» ή
ταν το μήνυμα της χτε- 
σινής συγκέντρωσης 
των εργαζομένων στα 
δημόσια νοσοκομεία, 
που έγινε στο πλαίσιο 
της παναττικής στάσης 
εργασίας και της 24ω- 
ρης απεργίας στην υ
πόλοιπη Ελλάδα.

Η προσυγκέντρωση 
των σωματείων της Ατ
τικής που συντονίζουν 
τα βήματά τους έγινε 
στο σταθμό του Με
τρά «Ευαγγελισμός».
Στο πλευρό των υγει
ονομικών βρέθηκε αντιπροσωπεία του ΚΚΕ, με επικεφαλής τον Γιάν
νη Πρωτούλη, μέλος του ΠΓ της ΚΕ.

Λίγη ώρα νωρίτερα, η Ομοσπονδία Ενώσεων Νοσοκομειακών Για
τρών Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ) πραγματοποίησε συμβολική παρέμβαση στα 
γραφεία του Πανελλήνιου Ιατρικού Συλλόγου, αναρτώντας στην πρό
σοψη πανό που καταδικάζει την πολιτική και αυτής της κυβέρνησης 
στην Υγεία.

Κατήγγειλε ταυτόχρονα τις θέσεις του ΙΣΑ, που είναι πλήρως εναρ
μονισμένες με αυτές της ΕΕ και των κομμάτων της (λειτουργία των 
νοσοκομείων ως «ΝΠΙΔ - μη κερδοσκοπικές επιχειρήσεις», σύνδεση 
με ιδιωτικές ασφαλιστικές εταιρείες, νέο γύρο επίθεσης στις σταθε
ρές σχέσεις εργασίας πλήρους και αποκλειστικής απασχόλησης κ.ά.).

«Νοσοκομεία ιδιωτικού δικαίου σημαίνει νοσοκομεία που δουλεύ
ουν με κριτήριο το κέρδος (...) Οι εργαζόμενοι, η λαϊκή οικογένεια και 
οι ασθενείς θα πληρώσουν την ανάπτυξη με παραπέρα υποβάθμιση 
των δημόσιων - δωρεάν υπηρεσιών Υγείας και θα αναγκάζονται να α
κριβοπληρώνουν, άλλοτε σε κερδοσκοπικές, άλλοτε σε μη κερδο
σκοπικές επιχειρήσεις Υγείας, άλλοτε σε "νόμιμα" και άλλοτε σε νο
μιμοποιημένα φακελάκια, ή τέλος σε ιδιωτικές ασφαλιστικές εταιρεί
ες υπηρεσίες. Η ιατρική δεν χωράει στους νόμους της αγοράς. Πα
λεύουμε μαζί με το λαό για δημόσια και δωρεάν Υγεία υψηλού ε
πιπέδου με βάση τις σύγχρονες ανάγκες, την επιστημονική και τε
χνολογική πρόοδο. Η υγεία του λαού δεν κοστολογείται», σημειώ
νει μεταξύ άλλων η ΟΕΝΓΕ.

Από τον ΠΙΣ στο υπουργείο Εργασίας
Στα γραφεία του ΠΙΣ κατέφτασαν με πορεία και τα 15 σωματεία 

που πήραν απόφαση συμμετοχής στην κινητοποίηση κατά τη διάρ
κεια κοινής σύσκεψης πριν από λίγες μέρες στον «Ευαγγελισμό».

«Δεν απεργούμε μόνο για να μείνουν ανοιχτά τα νοσοκομεία και ε
νάντια στους σχεδιασμούς όλων των μέχρι τώρα κυβερνήσεων. Πα
λεύουμε για ανθρώπινα νοσοκομεία, για ανθρώπινες συνθήκες δου
λειάς. Χτες χάσαμε έναν γιατρό επικουρικό καρδιολόγο, άλλοι 10 ερ
γαζόμενοι με ελαστικές εργασιακές σχέσεις ένα βήμα πριν την από
λυση, νοσηλεύονται με βαριά νοσήματα. Δεν κάνουμε πόντο πίσω. 
Αντεπίθεση για την υγεία του λαού», ανέφερε ο Ηλίας Σιώρας, πρό
εδρος του Σωματείου Εργαζομένων Νοσοκομείου «Ευαγγελισμός».

«Είμαστε απέναντι στη σκληρή πολιτική που θέλει Υγεία για λί
γους σε νοσοκομεία που θα φέρουν τον ψευδεπίγραφο τίτλο "δη
μόσιο"», σημείωσε ο Τάσος Αντωνόπουλος, πρόεδρος του Σω
ματείου Εργαζομένων στο «Λαϊκό». «Ο ΠΙΣ είναι "λαγός" της κυ
βέρνησης για τη διάλυση του δημόσιου συστήματος Υγείας», εί
πε ο Παναγιώτης Παπανικολάου, γραμματέας της Ομοσπονδίας.

Ακολούθησε πορεία, με τους εργαζόμενους στα νοσοκομεία «Ευ
αγγελισμός», «θριάσιο», «ΚΑΤ», «Αττικόν», «Λαϊκό», «ΕΛΠΙΣ» να συμ
μετέχουν πίσω από τα πανό των συλλόγων τους. Στο ύψος του Με
γάρου Μαξίμου μπήκαν στην πορεία και οι γυναίκες εργαζόμενες 
στην καθαριότητα του Νοσοκομείου Αγρίνιου, που έχουν συγκρο
τήσει Επιτροπή Αγώνα, μαζί με συναδέλφους τους από τη φύλαξη.

Για να συμμετάσχουν στη συγκέντρωση αψήφησαν εκβιασμούς, 
απειλές, χυδαίες επιθέσεις και ταξίδεψαν 300 χιλιόμετρα. «Δεν δέ
χονταν την υπογραφή μας στην απεργία, ήθελαν να φαινόμαστε α
πούσες. Καταφέραμε όμως να κατέβουμε Αθήνα. Τέλος Μάρτη απο
λύονται όλοι οι φύλακες, καθώς λήγει η ατομική σύμβαση με τη δι
οίκηση του νοσοκομείου και τον Απρίλη οι καθαρίστριες. 47 άνθρω
ποι μένουμε χωρίς δουλειά. Δεν παίρνω σύνταξη χηρείας γιατί είμαι 
40 ετών και έχω δύο παιδιά. Μόνος δρόμος να δώσω τον καλύτερό 
μου εαυτό στον αγώνα για δουλειά», λέει μια από τις εργαζόμενες. 
Μαζί τους και ο Σύλλογος Εργαζομένων Νοσοκομείου Μεσολογγίου.

Η πορεία έφτασε στο υπουργείο Εργασίας, με συνθήματα όπως 
«θέλουμε δουλειά και όχι ανεργία» και με αιτήματα να μονιμοποιη
θούν όλοι οι ελαστικά εργαζόμενοι χωρίς όρους και προϋποθέσεις, 
να ενταχθούν στα ΒΑΕ όλοι όσοι δουλεύουν στα νοσοκομεία κ.ά. 
Αντιπροσωπεία των απεργών απαίτησε συνάντηση με την ηγεσία 
του υπουργείου, χωρίς αποτέλεσμα. Επιτόπου, ελαστικά εργαζό
μενοι του «Ευαγγελισμού» διοργάνωσαν ένα αυτοσχέδιο δρώμε
νο, πριν η πορεία ξεκινήσει για το υπουργείο Υγείας.

Τάζουν τις προσλήψεις που δεν έκαναν 
ούτε οι προηγούμενοι

Στη συνάντηση που ακολούθησε με αντιπροσωπεία των απερ
γών, ο υφυπουργός Υγείας Βαγγέλης Κοντοζαμάνης απέρριψε για 
άλλη μια φορά τα αιτήματα για μαζικές προσλήψεις μόνιμου προ
σωπικού, για μονιμοποίηση των εργαζομένων με ελαστικές σχέ
σεις εργασίας και για πλήρη και επαρκή κρατική χρηματοδότηση.

Σύμφωνα με τον υφυπουργό Υγείας, θα δοθεί παράταση στη 
νομοθετική ρύθμιση που αφορούσε την υπογραφή ατομικών συμ
βάσεων με τις διοικήσεις του νοσοκομείου (πρόκειται για τη σχε
τική νομοθετική ρύθμιση της κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ που είχε ισχύ 
μέχρι τις 31/12/2019). Επανέλαβε επίσης τις περιβόητες προσλή
ψεις που ακούγονται εδώ και τέσσερα χρόνια από τις κυβερνήσεις 
ΣΥΡΙΖΑ και ΝΔ, για 950 γιατρούς και 1.300 λοιπών ειδικοτήτων.

Από τη μεριά της, η αντιπροσωπεία επεσήμανε ότι ακόμη και αν 
πραγματοποιηθούν οι παραπάνω προσλήψεις, θα φτάσουν στα νο
σοκομεία τουλάχιστον στα μισά του 2020, ενώ δεν επαρκούν ού
τε για ζήτω, καθώς μόνο οι συνταξιοδοτήσεις μέχρι το τέλος του 
2019 ξεπερνούν τις 2.000.

Παράλληλα, ο υφυπουργός επιβεβαίωσε ότι θα επεκταθούν οι 
Συμπράξεις Δημόσιου - Ιδιωτικού Τομέα στα νοσοκομεία, θα εφαρ-

Τα αιτήματα
Οι εργαζόμενοι στα δημόσια νοσοκομεία διεκδικούν:

• Καμία απόλυση συμβασιούχου. Μονιμοποίηση όλων χωρίς 
όρους και προϋποθέσεις. Κατάργηση κάθε μορφής ελαστι
κής εργασίας.
• Μαζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού για την πλήρη στε- 
λέχωση των δημόσιων μονάδων Υγείας, Πρόνοιας και ΕΚΑΒ.
• Αμεση, πλήρη και επαρκή χρηματοδότηση των νοσοκομεί
ων και των δημόσιων δομών Υγείας - Πρόνοιας από τον κρατι
κό προϋπολογισμό. Κατάργηση κάθε πληρωμής των ασθενών 
και των εισφορών για υγειονομική περίθαλψη.
• Ανάπτυξη όλων των κλειστών κλινών ΜΕΘ, ΜΑΦ, ΜΕΝ, χει
ρουργείων και εξειδικευμένων κέντρων αναφοράς, με το ανά
λογο προσωπικό και εξοπλισμό.
• Κατάργηση των αντιασφαλιστικών νόμων. Επέκταση του αν
θυγιεινού επιδόματος και ένταξη στα Βαρέα και Ανθυγιεινά Ε
παγγέλματα όσων εργάζονται σε αντίστοιχες συνθήκες. Λήψη 
των αναγκαίων μέτρων για την προστασία της υγείας και ασφά
λειας εργαζομένων και ασθενών.
• Αύξηση στους μισθούς, αναγνώριση όλης της προϋπηρεσί
ας, επαναφορά 13ου - 14ου μισθού.

Οι υγειονομικοί συνεχίζουν τον αγώνα τους με τη συμμε
τοχή σωματείων τους το Σάββατο στα συλλαλητήρια για την 
Κοινωνική Ασφάλιση, ενώ την Τετάρτη 11 Δεκέμβρη οργανώ
νουν παρέμβαση στην ημερίδα του ΠΙΣ στην Αίγλη Ζαππείου.
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& Μονιμρ hnuhtm με πΑήρη για άλme
i Η Ami Α ΑΠΟΛΥΣΗ?!!
& τζικέ* προσλήψεις ΜΟΝΙΜΟΥ προσωπικού

ιμβτιΐο EpyaContyui» Πβ Γ Ν Η

Στην Κρητη

μοστεί άμεσα η «δυνατότητα» που δίνεται στους διοικητές των νο
σοκομείων να προχωρούν σε ατομικές συμβάσεις ή σε συνεργα
σία με εργολάβο «ανάλογα με το δημοσιονομικό συμφέρον» και 
ανακοίνωσε την παραπέρα επέκταση των συμβάσεων μέσω των 
προγραμμάτων του ΟΑΕΔ.

Οσο για το αίτημα ένταξης στα ΒΑΕ του συνόλου των εργαζο
μένων στα δημόσια νοσοκομεία και την επέκταση του επιδόμα
τος ανθυγιεινής εργασίας, απέφυγε να απαντήσει δηλώνοντας α
ναρμόδιος.

Σε Θεσσαλονίκη και Κρήτη
Στο ίδιο μήκος κύματος κινήθηκαν και οι απαντήσεις που πήραν 

οι εργαζόμενοι στην Κρήτη, όπου χτες το πρωί το Σωματείο Εργα
ζομένων ΠΑΓΝΗ, ο Σύλλογος Εργαζομένων στην ΥΠΕ, ο Σύλλο
γος Εργαζομένων στην Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας και πλήθος 
συμβασιούχων πραγματοποίησαν παράσταση διαμαρτυρίας στην 
7η ΥΠΕ. Κατά τη διάρκεια συνάντησης, η διοίκηση της ΥΠΕ αρ- 
νήθηκε να δώσει οποιαδήποτε απάντηση στα φλέγοντα ζητήμα
τα που έθεσαν οι εργαζόμενοι, ανακοινώνοντας ότι η όποια «ενί
σχυση» με προσωπικό θα γίνει με ελαστικές εργασιακές σχέσεις...

Συγκέντρωση διαμαρτυρίας για τα προβλήματα στο χώρο της Υ
γείας έγινε και στη Θεσσαλονίκη, μπροστά στα γραφεία της 3ης 
και 4ης Υγειονομικής Περιφέρειας, στην Αριστοτέλους, όπου συμ
μετείχαν και μέλη της Συντονιστικής Επιτροπής Αγώνα Συνταξι
ούχων Θεσσαλονίκης.
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Συνέχεια άντιπαραθέσεως 
γιά τά Νοσοκομεία

Προσωπική έπίθεσις ΣΥΡΙΖΑ κατά του Κυρ. Μητσοτάκη

* Τό Γενικό Νοσοκομείο Σαντορίνης

ΕΠΙΜΕΝΕΙ ό ΣΥΡΙΖΑ στό 
ζήτημα των διορισμών των 
διοικητών νοσοκομείων, 
κάνοντας λόγο γιά «εξό
φθαλμες περιπτώσεις ρου- 
σφετιών». Μέ ανακοίνω
σή του σημειώνει ότι μέ τίς 
τελευταίες δηλώσεις του ό 
κ. Πατέρας, ό όποιος ήδη 
έχει παραιτηθεί από τήν δι
οίκηση τοϋ Νοσοκομείου 
Καρδίτσης, αποκαλύπτει 
τήν συναλλαγή του μέ τόν 
ίδιο τόν Πρωθυπουργό καί 
υπογραμμίζει ότι ή τακτι
κή αυτή επιβεβαιώνει πώς 
ό Κυριάκος Μητσοτάκης 
αποτελεί «τόν πυρήνα τοϋ 
παλιού πολίτικου συστήμα
τος». Αναφέρει στήν ανα
κοίνωσή του τό κόμμα τής 
Αξιωματικής Άντιπολιτεύ- 
σεως: «Ό κ. Πατέρας σήμε
ρα έκανε τά αποκαλυπτή
ρια τής “άριστείας” καί τοϋ 
“έπιτελικοΰ κράτους” τοϋ κ. 
Μητσοτάκη. Παραδέχθη
κε ότι συμφώνησε νά διο
ριστεί διοικητής στό νοσο
κομείο μέ αντάλλαγμα τήν 
επιστροφή του προεκλογι
κά στή ΝΔ».

Ταυτοχρόνως καί ό πρώ
ην διοικητής τοϋ νοσοκο
μείου Σαντορίνης Πάνος 
Πανοτόπουλος, γνωστός 
διότι είχε ειπωθεί πώς ήταν 
ιδιοκτήτης βουλκανιζατέρ, 
πέρασε στήν αντεπίθεση 
μέ ανάρτηση στό Facebook 
στήν οποία αναφέρει: «Είπα 
νά μήν μιλήσω, αλλά δέν σ’ 
αφήνουν ν’ αγιάσεις τά ψέ
ματα στίς ανακοινώσεις τής 
Νέας Δημοκρατίας. Προ
καλώ λοιπόν τόν 'Υπουργό 
'Υγείας, νά ανατρέξει στό 
διορισμό μου στό'Υπουρ
γείο τόν ’Ιανουάριο τοϋ

2016 καί άν δέν βρεθεί γνή
σιο πτυχίο από τό Ανώτα
το Εκπαιδευτικό'Ίδρυμα 
Πειραιά, νά μοϋ ζητήσει ώς 
άχρεωστήτως καταβληθέ- 
ντα τά χρήματα τών μισθών 
μου. Υ.Γ. Καί κομμένη ή 
πλάκα μέ τό βουλκανιζατέρ 
πού ΔΕΝ είχα ΠΟΤΕ. Αλλά 
καί νά είχα, τιμή μου καί κα
μάρι μου θά ήταν». Βεβαίως 
τό ζήτη μα τών πλαστών πτυ
χίων πού είχε καταγγελθεί 
από τήν ΝΔ δέν άνεφέρετο 
σέ αυτό, αλλά σέ άλλο πρό
σωπο διορισμένο επί ΣΥ- 
ΡΙΖΑ στό Γενικό Κρατικό 
Νοσοκομείο Νίκαιας, τό 
όποιο μέχρι στιγμής τηρεί 
σιγήν ιχθύος.

'Υπενθυμίζεται ότι ό 
Πάνος Πανοτόπουλος ήταν

μέχρι τόν διορισμό του 
στήν διοίκηση τοϋ νοσοκο
μείου τής Σαντορίνης στε
νός συνεργάτης τοϋ Παύ
λου Πολάκη στό Υπουρ
γείο Υγείας. Συμφώνως δέ 
πρός καταγγελία τής Πα
νελληνίου 'Ομοσπονδίας 
Εργαζομένων Δημοσίων 
Νοσοκομείων (ΠΟΕΔΗΝ), 
είχε ένοικιασθεΐ καί έξο- 
πλισθεΐ μέ έξοδα τοϋ έλλη- 
νικοϋ Δημοσίου «έπαυλις- 
βίλλα», στήν όποια διαμέ
νει ό διοικητής τοϋ Νοσο
κομείου στήν Σαντορίνη.

Τό ζήτημα σχολίασε 
καί ό υπουργός Άναπτύξε- 
ως’Άδωνις Γεωργιάδης, ό 
όποιος έπεσήμανε: «Ωραίος 
ό καννιβαλισμός, αλλά πρέ
πει νά έχει καί κάποια όρια.

Ό κ. Πατέρας έπελέγη από 
μιά διαδικασία, πήρε τή θέ
ση, έγινε ή φασαρία καί πα
ραιτήθηκε. Ό κ. Κικίλιας 
έχει βάλει στή συγκεκρι
μένη διαδικασία κάτι πολύ 
σημαντικό πού δέν υπήρχε 
πρίν. Κάθε τρεις μήνες οί 
διοικητές τών νοσοκομεί
ων θά αξιολογούνται βά
σει αποτελεσμάτων καί θά 
μποροϋν νά παύονται άζη- 
μίως. Αυτή είναι μιά σημα
ντική ασφαλιστική δικλίδα 
πού θά δώσει στόν υπουρ
γό Υγείας τή δυνατότητα 
νά παρακολουθεί τή χρη
στή διοίκηση τών νοσοκο
μείων .Όλοι μποροϋν νά μάς 
ασκήσουν κριτική, ό ΣΥΡΙ- 
ΖΑ μέ αυτά πού έχει κάνει, 
δέν μπορεί».
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